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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miniszter Úr, egyetért Parragh László kijelentésével, 
amelyet a jegybank ingatlanjainak vonatkozásában fogalmazott meg?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban nagy visszhangot váltott ki Parragh László, a Magyar Kereskedelmi és Iparkamara
elnökének kijelentése,  mely az ATV „Egyenes  Beszéd” című műsorában hangzott  el.  Ebben az
interjúban felvetette, hogy az MNB hibás monetáris politikájának eredményeként elkönyvelt, közel
1500-2000  milliárd  forint  értékű  veszteség  vonatkozásában,  a  magyar  államnak  el  kellene
gondolkodnia  azon,  hogy „einstandolja”  a  jegybank ingatlanjait.  Ezen több száz  milliárd  forint
értékű ingatlan eladásából, szerinte lehetne fedezni a jegybank által felhalmozott veszteséget.

Kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseimre:

• Ön egyetért azzal, hogy rossz volt a jegybank által képviselt monetáris politika az infláció 
ellen?

• Ön egyetért Parragh László azon felvetésével, mely szerint az államnak el kellene vennie, 
és utána eladnia a jegybank tulajdonában lévő ingatlanokat?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2023. 10. 10.

Tisztelettel,

Csárdi Antal


